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Inhoud Behandeld in agenda Stand van zaken

1 
begrotings
wijziging 
2021

Pels, Z. Mw. Pels zegt toe: 
- in te stemmen met het voorstel om een keer naar het 
hele systeem van reserves te kijken. GS werken 
momenteel aan een verkenning om de financiering van 
de infrastructuur (het grootste programma in de 
begroting) meer inzichtelijk te maken voor PS. 
 - om met PS  nog te spreken over de besteding van het 
herstelfonds voor € 100 miljoen en het revolverende 
karakter. Om PS niet te beperken in de wensen, is 
gekozen voor de dekking van het volledige fonds, zodat 
alle mogelijkheden open blijven. Via de P&C-cyclus 
worden PS hier regulier over geïnformeerd. 
 -Fluctuaties in de toekomst bijvoorbeeld in een jaar 
waarin veel wordt geactiveerd, worden op de korte 
termijn niet als problematisch gezien. Voor de lange 
termijn kan worden gekeken naar de activering en in 
welk jaar. Indien mogelijk wordt dit bij de komende 
kaderbrief voorgelegd of anders bij de 
begrotingsbehandeling.  
-Het wijzigen van de kapitaallastensystematiek is een 
ingrijpende wijziging op de samenstelling van de 
begroting en zal op een apart moment met PS 
besproken worden

Economie Financiën 
en Bestuur 15-02-
2021 7.a. Financien, 
Infrastuctuur, 
Landbouw, Milieu:  
Voordracht  Eerste 
begrotingswijziging 
2021 (A-agenda 
NLG 8-2-2021, EFB 
en M&B 15-2-2021)



Jaarstukke
n 
2019/ICT/
datalekke
n

Stigter, E. Stand van zaken onderzoek ICT:  er loopt momenteel 
een audit  naar de gehele ICT en naar aanleiding van de 
resultaten wordt in de volgende fase een actie gestart 
waarbij de financiële stand van zaken van de 
administratie meegenomen wordt. De tijdsplanning van 
dit proces zal toegestuurd worden. Hij kan niet 
concreet antwoorden op de vraag of het proces op 
schema ligt. In ieder geval worden PS op de hoogte 
gehouden.

Economie Financiën 
en Bestuur 15-06-
2020 4.a. 
Voordracht 
Jaarstukken 2019

In PS van 1-2-2021 zijn vragen 
gesteld door PvdA over 
veiligheid systemen provincie. 
Mede nav datalek Bij 12 van 
IPO.  Hr. Stigter zegt nadere 
informatie toe zodat het 
onderwerp in de commissie EFB 
kan worden behandeld. 
Behandeling in commissie EFB 
22 maart 2021

Kop werkt! Zaal, I. Programma loopt af.  hr. Van der Hoek zegt toe dat het 
onderwerp terugkomt op de agenda van de commissie 
na afronding van de effectrapportage (maatschappelijke 
en economische effecten) en de evaluatie van het 
ambitiedocument en evaluatie governance.

Economie Financiën 
en Bestuur 20-01-
2020 7.a. De Kop 
Werkt! 
Voortgangsrapporta
ge 2019, 
Jaarprogramma 
2020

Aan de evaluatie van het 
ambitiedocument en evaluatie 
governance wordt nu gewerkt. 
De effectrapportage wordt circa 
1 jaar uitgesteld. In 2021 wordt 
dit te samen aan de commissie 
aangeboden. 2e tranche 
jaarprogramma 2020 is 
behandeld in  EFB van 18 
januari 2021. Toezegging mw. 
Zaal bij deze behandeling: GS 
geen voorstander van 
verlenging huidige 
samenwerkingsovereenkomst. 
Samenwerking wel van groot 
belang en zal op andere manier 
worden vormgegeven. Zodra op 



basis van een integrale 
benadering er nieuwe 
overeenkomsten worden 
afgesloten, komen GS terug bij 
PS, maar eerst moeten de 
lopende projecten worden 
afgerond en moet de 
effectrapportage worden 
afgewacht.

Voortgang 
beleidsnot
itie Sport

Pels, Z. Het aanbieden van plantaardige maaltijden en snacks in 
de kantine zal wederom bij de eerstvolgende 
kennissessie via Sportservice onder de aandacht 
gebracht worden.  De focus op natuurinclusiviteit kan 
bij een volgende ronde aan de orde komen, aangezien 
het huidige budget daarvoor nu onvoldoende is.

Economie Financiën 
en Bestuur 18-01-
2021 5.b. Sport: 
Brief GS aan PS inz. 
Voortgang 
Beleidsnotitie Sport

Actieagen
da 
circulaire 
economie 
2021-
2025

Pels, Z. 
Zaal, I.

Mw. Zaal zegt toe: 
-  bij de actualisatie van de agenda Onderwijs en 
Arbeidsmarkt wordt de vraag van GL hoe   ervoor wordt 
gezorgd dat mensen door omscholing de kans krijgen 
om zinvol deel te  nemen aan de maatschappij 
meegenomen.

Economie Financiën 
en Bestuur 18-01-
2021 5.a. Circulaire 
Economie:  
Concept-
Actieagenda 
Circulaire Economie 
2021-2025

Motie 42 
herstelfon
ds

Pels, Z. -   Zodra de regelingen zijn afgerond, wordt hierover 
uitgebreid met PS gesproken en met     enige regelmaat 
zal naar het geheel van het fonds worden gekeken.     

Economie Financiën 
en Bestuur 26-10-
2020 4.a. 

De toezeggingen zijn gedaan in  
diverse cie's EFB en PS 
(begrotingsvergadering 2021). 



Eind maart 2021 is de eerste tranche wellicht weggezet, 
een goed moment om met PS     het  gesprek aan te 
gaan over de uitwerking.  -  Het is belangrijk om toe te 
werken naar meetbare kengetallen per maatregel door     
middel van een goede monitoring. PS worden hierover 
geïnformeerd  -  Wanneer serieus gedacht wordt over 
de effectiviteit van  het fonds zullen GS      terugkomen 
bij PS zodat kaders meegegeven kunnen worden.  -  
Financieel wordt herstelfonds verwerkt in 1e 
begrotingswijziging 2021  -  Verkend wordt of een 
relatie  kan worden gelegd met kengetallen uit de 
impactanalyse,      die dient als terugkoppeling op  de 
jaarrekening  - Cultuurbank wordt verkend

Economie/duurzaam
heid: Brief GS aan PS 
inz. raamwerk voor 
de uitvoering van 
motie 42: 
economische herstel 
en 
duurzaamheidsfond 
(Het genoemde doel 
1 in de brief (muv 
bedrijventerreinen 
op B-agenda cie 
RWK 19-10-20 en 
de overige doelen 
(met 
bedrijventerreinen 
uit doel 1) op b-
agenda EFB 26-10-
20)

Eind maart 2021 is eerste 
tranche weggezet dan zal het 
onderwerp weer in de 
commissie worden besproken 
(22 maart cie EFB). 
1e begrotingswijziging waarin 
herstelfonds financieel wordt 
verwerkt is behandeld in EFB 
15-2-2021. Hierbij is 
toegezegd 
-dat over de tweede en 
mogelijk derde tranche het 
gesprek aangegaan wordt met 
PS.  
-Met PS  zal nog gesproken 
worden  over de besteding van 
het herstelfonds voor € 100 
miljoen en het revolverende 
karakter. Om PS niet te 
beperken in de wensen, is 
gekozen voor de dekking van 
het volledige fonds, zodat alle 
mogelijkheden open blijven. 
Via de P&C-cyclus worden PS 
hier regulier over 
geïnformeerd. 



In de toekomst kan nader 
gesproken worden over de 
doelen van het herstelfonds en 
of GS hebben voldaan aan de 
opdracht van PS

Initiatiefvo
orstellen 
Forum 
voor 
Democrati
e tot 
wijzigen 
Referendu
mverorden
ing

Zaal, I. GS zullen pogingen tot referenda  monitoren en waar 
mogelijk, obstakels bespreekbaar maken in de 
commissie  Mw. Zaal  geeft aan dat op basis van de 
motie van FvD is al een communicatietraject gestart, 
voorgesteld wordt na te gaan wat dit heeft opgeleverd 
alvorens weer een nieuw traject te starten. Zodra de 
digitale mogelijkheid aanwezig is, zal hierover 
gecommuniceerd worden.  Bindend correctief 
referendum agenderen in commissie  zodra de 
Grondwetswijziging dat mogelijk maakt

Economie Financiën 
en Bestuur 28-09-
2020 9.a. 
Initiatiefvoorstellen 
tot  wijziging 
Referendumverorden
ing van Forum voor 
Democratie en 
advies van GS over 
de 
initiatiefvoorstellen

Zie ook gestelde Statenvragen 
115-2020 van FvD Vraag over 
kosten is schriftelijk 
beantwoord en  geagendeerd 
op C-agenda EFB 18 januari 
2021.

Verworpen 
motie 77 
onderzoek 
financiele 
positie 
gemeente
n

Zaal, I. Mw. Zaal zegt het volgende toe: Normaal wordt over  
IBT in een jaarverslag aan het einde van het jaar, 
gerapporteerd. In verband met de bijzonder situatie, zal 
zij aan het einde van het jaar als alle begrotingen zijn 
ingediend, met een tussenrapportage te komen die dan 
eventueel besproken kan worden.

PS-vergadering 14-
09-2020 13. Indien 
aan de orde: 
stemming motie(s) 
Vreemd aan de Orde 
van de Dag.

Op de c-agenda EFB van 15 
februari 2021 staat  brief van 
GS met de eerste bemerkingen. 
In de brief  geeft GS aan dat In 
het eerste kwartaal van dit jaar 
de financiën van de Noord-
Hollandse gemeenten verder 
tegen het licht worden 
gehouden om hun beelden 
erop verder te verscherpen. De 



resultaten daarvan zullen GS  in 
het tweede kwartaal ook aan u 
ter kennis aan PS te brengen. 
Voorgesteld wordt om het 
onderwerp dan op de B-agenda 
te bespreken. Nav 
rondvraagpunt hr. Zaal GL over 
dit onderwerp is toegezegd om 
na beoordeling van de 
begrotingen van alle 
gemeenten in het kader van 
IBT, PS een update te geven. 
Schriftelijk is deze update 
reeds gegeven, maar wellicht is 
een mondelinge toelichting ook 
van belang. Hiervoor zal in april 
een technische briefing of BOT 
gepland worden.

Kadernota 
verbonden 
partijen

Pels, Z. In het te organiseren overleg van GS met PS over welke 
informatie PS willen ontvangen over de verbonden 
partijen kan het ontvangen van de Kadernota's van de 
GR's worden meegenomen.

Economie Financiën 
en Bestuur 31-08-
2020 9.b. 
Verbonden partijen: 
Voordracht 
Kadernota 
verbonden partijen 
2020

Gekeken zal worden of dit 
onderwerp in een van de 
komende 
commissievergaderingen 
geagendeerd kan worden of dat 
een apart moment 
georganiseerd moet worden.



Gemeensc
happelijk 
Orgaan 
Hollandse 
Waterlinie
s

Pels, Z. - de verbinding wordt voor de lange termijn aangegaan 
en jaarlijks wordt aan PS een jaarrekening, jaarverslag 
en kadernota voorgelegd, dat is het moment om er met 
elkaar over te spreken.  -  Mw. Pels  stelt voor om – 
gezien het feit dat het een nieuwe vorm van 
samenwerking betreft – er de komende tijd vaker met 
elkaar over te spreken. Een goed moment is het 
bespreken van het nieuwe beleid van Noord-Holland 
voor de Stelling van Amsterdam dat aan het eind van 
het jaar aan PS wordt toegestuurd. Dit is een goed 
moment voor PS om aanvullende kaders mee te geven 
aan GS.

Economie Financiën 
en Bestuur 18-06-
2020 15.a. Erfgoed:  
Voordracht 
Oprichting 
Gemeenschappelijk 
Orgaan Hollandse 
Waterlinies

Behandeling waarschijnlijk 1e 
kwartaal 2022 (zie brief C-
agenda EFB 18-1-2022). Mw. 
Pels heeft technische briefing 
aangeboden over dit 
onderwerp. Datum wordt 
gezocht.

Agenda 
weerbaar 
Noord-
Holland

Dijk van, A. - Met de QuickScans wordt gewoon doorgegaan want 
het streven is hier zoveel mogelijk gemeenten op aan te 
laten sluiten. PS zullen hier regelmatig over 
geïnformeerd worden.  - Er wordt in ieder geval ingezet 
op het vergroten van de interne weerbaarheid waarover 
teruggekoppeld zal worden en waar nodig, wordt 
ingezet op het vergroten van de eigen weerbaarheid.

Economie Financiën 
en Bestuur 18-06-
2020 13.a. Bestuur: 
Brief GS aan PS inz. 
Concept-Agenda 
Weerbaar Noord-
Holland

De CdK zal over de voortgang 
van de agenda ten minste 1x 
per jaar aan de Staten 
rapporteren (los van de P&C-
cyclus.  Eerste 
voortgangsrapportage juni 
2021. Zie ook brief C-agenda 
EFB 18-1-2021

Kaderbrief 
2021 
(behandel
d in EFB 
15/6 en 
PS 

Pels, Z. 1. Er kan een extra techn. brief.komen over 
onzekerheden  eigen prov. financiën irt corona.  2. Op 
korte term. heeft corona geen duidelijke impact op 
opcenten, maar dat is wel mogelijk op langere term. 
Ook bestaan er onzekerheden over de toekomst van het 
belastinggebied. De ged. neemt deel aan  IPO-

Economie Financiën 
en Bestuur 15-06-
2020 4.b. 
Voordracht 
Kaderbrief 2021

1. Er zal 22 april een  
technische briefing provinciale 
financiën georganiseerd 
worden  (Corona, opcenten, 
provinciefonds (zijn ook 
uitkomsten IPO bekend)  



29/6/202
0)

werkgroep strat. verkenning. PS worden geïnformeerd 
als er nieuws is.  3. Aandacht voor operat. doelen: mw. 
Pels wil  eerst het gesprek aangaan met PS , via de 
Rekcie. Ook over de indicat. zal zij in gesprek gaan met 
PS  4. Impactanalyse: gekeken zal worden naar de 
impact van jaarrek. 2019. In najaar komt GS met 1e 
concept van 3 programma's uit  begroting om te 
toetsen of dit de imp.analyse is waar om gevraagd 
wordt. Met PS  wil zij kijken hoe van verantwoording bij 
jaarrek. toegewerkt kan worden naar begroting  Ook zal 
er hier een koppeling gemaakt worden met de 
indicatoren. 5. 8-jaarsperspectief: brengt op zich 
weinig. Effecten verschillende keuzes rijk over 
belastinggebied en provinciefonds kunnen in scenario's 
worden gezet en gedeeld worden met PS

3. Een eerste verbeterslag in de 
indicatoren is gerealiseerd in 
begroting 2021  rekeningencie 
Plus is gaat dit oppakken. 
4. Impactanalyse: uitgesteld 
naar voorjaar 2021 (brief GS 
inz. voortgang ontwikkeling 
impact analyse staat op c-
agenda's van alle commissies in 
maart 2021)

Burgerpart
icipatie

Dijk van, A. GS stellen voor om bij dit proces eventuele 
verbeteringen te betrekken, vast te leggen welke 
vormen er al zijn en wat er past bij de provincie, het 
participatiebeleid vast te stellen en de doelstellingen te 
evalueren, hetgeen overigens al plaatsvindt bij grote 
onderwerpen, zoals bij de Omgevingswet. Deze 
evaluatie zal aan PS worden voorgelegd

Economie Financiën 
en Bestuur 24-02-
2020 7.a. 
Burgerparticipatie: 
agendapunt 
aangedragen vanuit 
Presidium

Agenda bestuurlijke 
vernieuwing en participatie 
behandeld in EFB 18-1-2021. 
Ged. Zaal heeft zich 
voorgenomen om ook met 
dierenrechtenorganisaties, 
TBO’s en milieuorganisaties 
regelmatig te overleggen over 
de verschillende 
beleidsterreinen van haar 
portefeuille. Zij zegt toe zich in 
te zetten op uitbreiding van dit 



netwerk. Presidium 1-2-2021: 
Besloten tot hernieuwde start 
werkgroep burgerparticipatie. 
Deze werkgroep die in principe 
voor de duur van een jaar 
wordt ingesteld, de opdracht 
mee te geven om zich te 
richten op de 
participatieverordening, het 
digitale platform en het samen 
met gemeenten organiseren 
van een provinciale conferentie 
over burgerparticipatie. De 
werkgroep zal zich richten op 
de bespreking van de door de 
ambtelijke organisatie 
voorbereide documenten, en 
als klankbord dienen voor GS 
en de organisatie van de 
conferentie over 
burgerparticipatie. De 
werkgroep zal bijeenkomen 
zodra door de ambtelijke 
organisatie de eerste 
bespreekpunten worden 
aangereikt Zie ook stand van 
zaken motie 98-2019 op 



motielijst EFB   Na behandeling 
in commissie 22-3-2021 deze 
toezegging afdoen.

Actualisati
e 
Cultuurbel
eid

Pels, Z. Diversiteit wordt aan de voorkant al meegenomen bij de 
informatievoorziening. Zij stelt voor om met de 
sectoren te bespreken hoe PS betrokken kunnen 
worden bij de rondetafelgesprekken. In de uitwerking 
zal zij hierop terugkomen.  Gezien de heroverweging is 
een accentverschuiving zeker mogelijk ten aanzien van 
hoe men zich met de taken en bevoegdheden verhoudt 
tot de cultuur.

Economie Financiën 
en Bestuur 20-01-
2020 10.a. Cultuur: 
Brief GS inz. 
actualisering 
cultuurbeleid (brief 
wordt geagendeerd 
bij de rondvraag van 
mw. Pels EFB 20-1-
2020).

Laatste planning: zie brief B-
agenda EFB 31-8-2020 22 
maart 2021: BOT overleg 11.00 
uur tot 12.30 uur mei-juli 
2021: discussienotitie sept-
nov. 2021: notitie actualisering 
cultuurbeleid jan. 2022: 
vaststelling actualisatie 
vaststellen in PS (voorafgaand 
eerst in cie EFB)  Bij actualisatie 
ook in de discussie de 
voorstellen uit de 
initiatiefvoorstellen SP over  
Steunpunt monumenten en 
Archeologie meenemen. Mw. 
Pels zegt tevens toe de 
eventuele meerkosten voor het 
steunpunt alsdan in beeld te 
brengen.

Waarderin
gskaart 
Stolpboer
deijen

Pels, Z. Daadwerkelijke uitwerking waarderingskaart zal in 
eerste kwartaal 2021 in commissie terugkomen. Hierin 
wordt gezocht naar een mengvorm van opties 2 en 3. 
Bij ontwikkelingen in de waarderingkaart zal mw. Pels 

Economie Financiën 
en Bestuur 20-01-
2020 9.b. 
Monumenten: Brief 

Behandeling voorzien in april 
2021



mondeling/schriftelijk mededelingen te doen. Er zal 
ook een terugkoppeling worden gegeven hoe 
gemeenten hiermee om willen gaan.

GS aan PS inz. 
Noord-Hollandse 
waarderingskaart 
voor 
stolpboerderijen (B-
agenda EFB 20-2-
2020)

Dierenwel
zijn 
meeneme
n bij 
evenemen
tensponso
ring

Zaal, I. Hr. van der Hoek zegt toe: - PS inzage te geven in de 
wijze waarop dierenwelzijn wordt vertaald in afspraken 
in sponsorcontracten  - na 3 jaar een evaluatie 
plaatsvindt maar tussentijds zal PS jaarlijks via een 
voortgangsbrief worden geïnformeerd over de 
ontwikkelingen zodat de effectiviteit getoetst kan 
worden en de regels kunnen worden aangescherpt.

Economie Financiën 
en Bestuur 20-01-
2020 7.b. Afdoening 
motie 74-2019: 
dierenwelzijn 
meenemen bij 
evenementensponso
ring en door GS 
vastgestelde 
uitgangspunten 
evenementensponso
ring 2020-2023

In EFB van 18 januari 2021  is 
de eerste voortgangsbrief 
besproken.

Ontslagen 
bij Tata in 
relatie tot 
werkgeleg
enheid in 
duurzaam

Zaal, I. De hr. Van der Hoek  stelt voor eerst de gang van zaken 
bij Tata af te wachten zodat duidelijk wordt welke 
functies gaan vervallen en daarna actie te ondernemen 
om te kijken of er een match kan worden gevonden bij 
de invulling van technische vacatures. Hij zal PS 
daarover informeren zodra er meer duidelijkheid 
ontstaat.

Economie Financiën 
en Bestuur 02-12-
2019 4. Rondvraag 
portefeuille dhr. Van 
der Hoek  en 
terugkoppeling 
deelname 

22-1-2020: Indien er 
ontwikkelingen zijn worden 
deze gemeld.



heidssecto
r

gemeenschappelijke 
aangelegenheden en 
Europa (naast de 
rondvraagpunten 
kunt u hier ook 
korte vragen over de 
tot de portefeuille 
van de hr. Van der 
Hoek behorende 
punten uit de c-
agenda stellen)

Mogelijkh
eden 
tussentijd
se 
begrotings
wijziginge
n 
nazorghef
fing 
stortplaats
en na 
afronding 
onderzoek 
Asset 
Liability 
Manageme

Pels, Z. Mw. Pels  zegt toe de commissie te informeren zodra de 
consequenties van het onderzoek bekend zijn. Mochten 
de effecten heel erg groot zijn, dan zal de commissie 
tijdig met een brief van GS via de B-agenda 
geïnformeerd worden. Zij verwacht de resultaten van 
het onderzoek in februari 2020 te kunnen voorleggen.

Economie Financiën 
en Bestuur 02-12-
2019 7.c. 
Voordracht 
vaststelling 
tarieventabel 2020 
nazorgheffing 
stortplaatsen 2020

Verwacht wordt in december de 
parameters definitief te kunnen 
vaststellen en na afronding van 
het onderzoek eind januari 
2021  zal hierop terugkomen 
worden (maart 2021)



ntstudie 
inz. te 
hanteren 
rekenrente
s
Begroting 
2020 
Communic
atieplan

Dijk van, A. Hr. Van Dijk merkt op dat in november GS besluiten 
over het communicatieplan en dat dat voor het einde 
van het jaar wordt  toegezonden aan PS.

Economie Financiën 
en Bestuur 28-10-
2019 4.a. 
Voordracht 
Begroting 2020 en 
Memorie van 
Antwoord.

In de vergadering EFB van 2 
december  2019 heeft de hr. 
Van Dijk aangegeven dat het 
plan niet eind van het jaar 
wordt toegezonden maar in het 
voorjaar 2020  Cie EFB 31-8-
2020: mededeling CdK: Het 
sturen van de communicatie-
aanpak, zoals toegezegd in de 
vergadering EFB van 2 
december 2019, heeft vanwege 
corona vertraging opgelopen. 
De uitvoering daarvan is echter 
al in gang gezet. Onlangs zijn 
het Presidium (22 juni jl.)en de 
werkgroep Jeugdparticipatie 
geïnformeerd over de gevolgen 
van corona op tal van onze 
communicatie-en 
voorlichtingsactiviteiten.  De 
communicatieaanpak zal eind 
van het jaar op hoofdlijnen in 



een korte brief aan de Staten 
toegestuurd worden, zodat we 
daarover ook met de Staten 
begin 2021 in gesprek kunnen 
gaan (januari-februari 2021).  
Is voor vergadering EFB 22-3-
2021 geagendeerd in 
samenhang met afdoening 
motie 98-20219. Na 
behandeling deze toezegging 
afvoeren.

Pallas Zaal, I. 15-2-2021
Mw. Zaal zegt toe de commissie op de hoogte te 
houden van de ontwikkelingen

Economie, Energie & 
Bestuur (2015-
2019) 26-11-2018 
3. Vaststelling van 
de agenda, het 
verslag van de 
vorige vergadering, 
lange termijn 
agenda en moties- 
en 
toezeggingenlijsten 
(de lijst met moties 
zal volgende week 
worden toegevoegd)

Voorafgaande aan de 
vergadering van 15 februari ie 
een technische briefing over 
stand van zaken Pallas 
gehouden en heeft Pallas ter 
bespreking op B-agenda 
gestaan.
 Zie ook Statenvragen van de 
hr. Hartog van de VVD 123-
2020.



Tweede/d
erde 
voortgang
srapporta
ge 
strategisc
he 
economisc
he agenda

Zaal, I. Mw. Zaal zegt toe: Arbeidsmarkt is een heel belangrijk 
thema en een urgente noodzaak voor de betrokkenheid 
van de provincie, met name op de mismatch tussen 
vraag en aanbod, zowel gericht op aansluiting 
onderwijs/arbeidsmarkt, van werk naar werk als 
intersectorale mobiliteit. In deze agenda staat weinig 
vermeld over arbeidsmarkt en onderwijs, reden hiervoor 
is het feit dat naast de economische uitvoeringsagenda, 
de visie Arbeidsmarkt en Onderwijs van kracht is. Ook 
hiervoor is een andere situatie ontstaan die noodzaakt 
tot een actualisatie, die dit jaar aan PS zal worden 
voorgelegd om input te leveren. Naast een goede 
arbeidsmarkt is de energiestructuur van groot belang. 
Men is voortdurend in gesprek met partijen rondom 
Schiphol om dit op te lossen, dat was ook al het geval 
toen code oranje van kracht was. Wanneer een 
oplossing bereikt wordt, dan worden PS geïnformeerd. 
Alle thema’s die door de commissie worden 
aangedragen voor de geactualiseerde agenda, worden 
hierin meegenomen, zoals elektrificering, dat is een 
belangrijk thema
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8.a. Economie: Brief 
GS aan PS inz. 
Tweede 
Voortgangsrapporta
ge 
Uitvoeringsagenda 
economie 2016-
2019 (B-agenda EEB 
26-11-2018)

Voortgangsrapportage is 15 
februari 2021 geagendeerd. 
Expertmeeting  11 maart 2021  
en nieuw uitvoeringskader 
mei/juni 2021.

Zie ook de toezegging van mw. 
Zaal bij actieagenda circulaire 
economie over onderwijs en 
arbeidsmarkt.


